
Protokół Nr  23/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  16 listopada 2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk B, 
 Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
b) udzielenia  przez  Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu – 

druk N, 
Przedstawia: Mariola Barcicka, Wydz. ZPOŚ 

b) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Białogardzie” - druk C, 

c)  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rozbudowa bazy 
noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”- 
druk D, 

d) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Białogardzie”- druk E, 

e) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Drzymały w 
Białogardzie – druk J, 

f) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Mickiewicza w 
Białogardzie – druk K, 

g) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Nowowiejskiego 
w Białogardzie – druk L, 

    Przedstawiają: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
        Waldemar Marczyk, Naczelnik Widz. IM 
h) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-

Gospodarczych – druk G, 
i) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast 

Polskich – druk H, 
j) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania – druk I, 
k) zmiany w składzie dodatkowych przedstawicieli Miasta Białogard w Zgromadzeniu Miast i 

Gmin Dorzecza Parsęty – druk M. 
3. Sprawy różne, w tym m.in.: 

- pismo BF.3020/19/09 z dnia 2 listopada 2009 r. (w załączeniu), 
- pismo IM.7040/102/09 z dnia 9 listopada 2009 r. (w załączeniu) .  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  
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 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-3 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk B, 
 Przedstawili: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
      Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta – w zakresie § 14 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – stwierdził, że cieszy się, że znalazło się 100 tys. zł dla ZBiLK. Pytał o remont 

sali domu dziecka? 
Burmistrz – odpowiedział, że pamięta o tym, to priorytet. 
T.Szwed – stwierdził, że przeciwny remontowi hali „Domu pod Świerkiem”. Radny poruszył 

sprawę prawdopodobnych zwolnień w szkołach. 
Burmistrz – wyjaśnił, że  plany szkół nie zostały obcięte, ruchów personalnych w szkołach nie 

może być. Budżety będą niższe do tego co by chciały szkoły. Są na poziomie 2009 r. 
Wydano zarządzenie, aby szkoły nie zaciągały zobowiązań na kolejny rok. 

B.Stanczewski – prosił, aby wrócić do tematu wspólnego finansowania przedsięwzięcia hali. 
S.Purol –  pytał odnośnie zwiększenia dochodów z przeciwdziałania alkoholizmowi o 95 tys. 

zł. Na co zostanie przeznaczona rezerwa? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to w razie czego rezerwa. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

b) udzielenia  przez  Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu – 
druk N, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚ 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – powiedział, że nie jest zwolennikiem wycinania drzew, ale uważa, że należy je 

wyciąć a w to miejsce posadzić dwa nowe. 
Naczelnik Wydz. ZPOŚ – motywowała pozostawienie pomnika przyrody. 
S.Hatłas – uważa, że nie należy reanimować tego drzewa. Blokuje wjazd straży pożarnej.  
B.Stanczewski – opowiedział się za uchwałą. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Białogardzie” - druk C, 

    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – zwrócił uwagę na wysoki koszt inwestycji. Jeżeli ocieplimy wełną mineralną to 

zamoknięcie spowoduje potrzebę rozbiórki. 
Naczelnik Wydz. IM – wyjaśnił, że to wynika z kosztorysu inwestorskiego, wełna występuje 

częściowo. 
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W.Czurko – pytał dlaczego podjęto decyzję o termomodernizacji, biorąc pod uwagę, że obiekt 
wewnątrz nie spełnia wymogów przedszkola? 

Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że nie robi się skoro nie ma dachu i opierzenia. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

c)  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rozbudowa bazy 
noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”- 
druk D, 

    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał o   wykorzystanie bazy noclegowej na 12 m-cy? 
Naczelnik Wydz. IM – stwierdził, że takie wykorzystanie jest proste. 
S.Hatłas – pytał ile ZOSiK do tego dołoży, a ile Miasto dokłada do tego ośrodka? 

Przypomniał o schodach przy MOPS-ie. 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że obecnie to inwestycja Miasta. 
B.Stanczewski – opowiedział się za realizacją inwestycji, aby podnieść m.in. standard obiektu. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-2.  

d) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Białogardzie”- druk E, 

    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – powiedział, że MOPS wykorzystał na remont 950 tys. zł w ubr. a obecnie drugie 

900 tys. zł. Radny jest przeciwny temu zadaniu. 
B.Stanczewski – stwierdził, że wcześniej był remont wewnątrz a obecnie od zewnątrz. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-2, przeciw-1, wstrzymało się-2.  

 
e) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Drzymały w 

Białogardzie – druk J, 
    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał  jak to się będzie miało w związku z remontem wiaduktu, czy można 

wstrzymać ruch? 
Naczelnik Wydz. IM – stwierdził, że można zmienić objazd z ul. Wojska Polskiego w ulice: 

Lipową, Dworcową i 1 Maja. 
W.Czurko – prosił Naczelnika Wydz. IM o dostarczenie mapy Białogardu z zaznaczeniem 

druk żużlowych. 
S.Purol – pytał odnośnie  deszczówki i zrobienia ulicy Dworcowej. 
Naczelnik Wydz. IM – stwierdził, że praktycznie mamy zrobioną ul. Dworcową. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 
f) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Mickiewicza w 

Białogardzie – druk K, 
    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
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Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał z  jakich źródeł będzie dotacja? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że z RPO. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Nowowiejskiego 

w Białogardzie – druk L, 
    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy przewidywana jest budowa chodnika po prawej stronie ul. Zwycięstwa? 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
Burmistrz – wniósł o ujęcie odcinka Komara. 

    Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

h) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-
Gospodarczych – druk G, 

 
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 

 
i) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast 

Polskich – druk H, 
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 

 
j) w sprawie zmiany delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania – druk I, 
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 

 
k) zmiany w składzie dodatkowych przedstawicieli Miasta Białogard w Zgromadzeniu Miast i 

Gmin Dorzecza Parsęty – druk M. 
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 

 
Ad 3 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismami IM.7040/102/09 z dnia 9 listopada 
2009 r. oraz RDW.1-1-437/12/2009 z dnia 30.10.2009 r. (w załączeniu) .  

 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan  Purol 
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	        Przewodniczący  Komisji 
	                    Stefan  Purol 


